
Országgyűlési képviselő

Iromány száma: K/1275.

Benyújtás dátuma: 2022-09-25 15:21

Parlex azonosító: 113EA6ZX0001

Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Dr. Vadai Ágnes (DK) 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lázár János, építési és beruházási miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A kormányzat a „zöldítés” jegyében engedélyezni 
fogja a szélerőművek telepítését?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az MTI-n megjelent „TIM államtitkár: a jövő energetikájában a fő szempont a "zöldülés" és az
ellátásbiztonság”  című  hír  szerint  a  Technológiai  és  Ipari  Minisztérium  energetikáért  felelős
államtitkára  kedden  Gárdonyban  azt  mondta,  hogy  a  jövő  energetikájában  a  fő  szempont  a
"zöldülés" és az ellátásbiztonság”:

„Steiner  Attila  úgy  vélte,  az  ukrajnai  háború  miatt  kialakult  európai  energia  válsághelyzet
felgyorsíthatja a klímavédelmi célok gyorsabb elérését, közép- és hosszútávon a földgáz kiváltását
megújuló energiákkal, valamint az energiahatékonyság növekedését. Ugyanakkor legalább ennyire
fontossá válik az ellátásbiztonság, főleg rövidtávon, a közelgő téli fűtési szezonra tekintettel,  de
hosszabb távon is a megújuló energiák részarányának jelentős növelésével - tette hozzá.

Az államtitkár a távfűtéses lakásokkal kapcsolatban közölte: 1100 milliárd forint fűtési költséget
prognosztizálnak  az  idei  szezonban  a  magas  gázárak  miatt.  A  kormány  célja  igazságos
költségviselés  kialakítása,  ehhez  azonban  az  épületrészenként  nem  szabályozható  (egycsöves,
átfolyós) fűtési  rendszerű épületek korszerűsítése,  szabályozhatóvá tétele elengedhetetlen -  fűzte
hozzá.

Steiner Attila jelezte, hogy a költségmegosztók felszerelését a távhőfillér emeléséből finanszíroznák
és 5-6 év alatt lehetne a 134 ezer érintett lakást felszerelni az eszközzel. Megemlítette, hogy tervben
van  az  idei  télen  a  lakossági  felhasználóknak  átadott  hőmennyiség  csökkentése  a  távhő
rendszerekben, ennek mértéke és mikéntje azonban még nincs kidolgozva.”

 



 
Kérdezem Önt:

A kormányzat a „zöldítés” jegyében engedélyezni fogja a szélerőművek telepítését?
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